
Referat fra FAU-møte 8-24/25 for Sørbø skole 

Dato: Mandag 28.04.2025 kl. 20:00-21:30 

 
Tilstede: Beathe Sværen-Bryne  1a 

  Sivert Haga Hebnes  1b 

  Deepa Burman   2a 

Sisilie Lustrup   2b 

  Marte J. Holvik   2c 

  Mette Aamodt   3a 

  Camilla O. Johnsen  3b 

Christian Bjørnsen  3d 

  Eirik Weng   4a 

  Geir Tore Svendsen  4b 

  Janne Mari Særheim  5a 

  Mette A. Wersland  5b 

  Jeanett Angeltveit  6a 

Hilde Kråkenes   6c 

  Maren G. Larsen  7a 

  Bjarte Sømme   7b 

 
Ikke tilstede: Lukasz Turek   1c 

  Alicia Andersen   3c 

Yemane Asseera  4c 

  Ingjerd Moen    5c 

  Cecilie Egeland   6b 

Selamawit B. Gebreigzabher 7c 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Rektor informerer  

Mange positive tilbakemeldinger etter foreldremøtet. Nytt møte i høst med Thorir.  
 

Byggingen går videre, ikke noe som går veldig ut over de som er her på skolen. Begynner på 

kunstgressbanen etter 17.mai. Lekehytter i skogen, oppstart også etter 17.mai.  

 

En del kjøper bolig utenfor nærområdet, men ønsker å fortsette på Sørbø. Dette gir skolen 

avslag på, kun elever som bor i skolekretsen har rett på plass her.  

 

Mange som ikke kjenner hverandre i bydelen, hva med å invitere foreldre på 1.-4.trinn på en 

skole, 5.-7. trinn på en skole, 8.-10.trinn på Lundehaugen for å snakke sammen om ulike 

saker. Skolegårdsfest når byggingen er ferdig.  
 

2. Evaluering av utviklingssamtaler - form og innhold  

Det virker som at det er litt ulik praksis. Gode tilbakemeldinger på elevpresentasjoner. Ikke 

alle ser poenget med å få det skriftlig, andre synes det er nyttig. Ulike måter å gjøre det på, 

men FAU er positive til det som blir gjort.  Ønskelig at samtalene ikke blir på Figgjo neste år, 

da dette er et stykke å reise, kan bli utfordringer med rush.  
 

3. 17.mai 

Vurderer å gå over på klippekort/bonger. Litt negative erfaringer med dette fra tidligere 

praksis. En del som ikke er helt på plass, men håper at alt kommer på plass. Folk er kalt inn i 

spond, satser  
 

4. Skjermfri uke 

Fokus på skjermfri fritid, Sisilie har skrevet ned en del forslag til punkter som vi ser gjennom 

og diskuterer. Dette er noe vi i FAU ønsker å gjennomføre uavhengig av om resten av Ganddal 

er med. Informere ut ved hjelp av en enkel nettside, de som ønsker å bli med kan bli med og 

informere ut via nettsiden. Mange forslag til aktiviteter som kan gjennomføres. 

Høstarrangement og vårarrangement kan gjennomføres i klassene denne uken. Intervjuer 

etter hvert som kan legges ut, kan vi få med oss valgfagene på Lundehaugen? Koble på 

Sandnesposten og Stavanger Aftenblad. Må tenke litt på gjennom hvordan vi oppretter 

nettside. Vurdere å avsette FAU-representanter til en egen komite her neste år.  
 

5. Eventuelt 

 

  

 


